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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
محمدمهدی محسنیان  را گرامی می دارد

شمار بهبودیافتگان مبتلایان کرونا 
به 311 هزار و 365 تن رسید

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
به  به طور قطعی  در کشور  نفر  و ۱۵۰  هزار  تاکنون ۳۶۱ 
ویروس کرونا مبتلا شده اند و با فوت ۱۳۳ نفر در ۲۴ ساعت 
گذشته، شمار جانباختگان این بیماری به ۲۰ هزار و ۷۷۶ 
نفر رسیده است و تاکنون 311 هزار و 365 نفر از بیماران، 

بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
از  قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی 
این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، دو هزار و ۲۴۵ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که هزار و ۱۳۲ مورد بستری شدند. 
با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۳۶۱ 

هزار و ۱۵۰ رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۳۳ 
مجموع  و  دادند  دست  از  را  خود  جان   ۱۹ کووید  بیمار 
جانباختگان این بیماری تاکنون به ۲۰ هزار و ۷۷۶ نفر 

رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۱۱ 
هزار و ۳۶۵ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
مبتلا  بیماران  از  نفر  همچنین ۳۸۴۸  شده اند.  ترخیص 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 
قرار دارند و تاکنون سه میلیون و ۶۲ هزار و ۴۲۲ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
لاری با اعلام اینکه همچنان ۲۶ استان کشور در وضعیت 
قرمز یا هشدار کرونا هستند، افزود: استان های مازندران، 
اصفهان،  اردبیل،  شمالی،  خراسان  گلستان،  قم،  تهران، 
شرقی،  آذربایجان  کرمان، سمنان،  رضوی،  خراسان  البرز، 
مرکزی، یزد و گیلان در وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین 
استان های فارس، ایلام، لرستان، هرمزگان، زنجان، قزوین، 
آذربایجان غربی، بوشهر، همدان، چهارمحال و بختیاری و 

کهگیلویه و بویر احمد هم در وضعیت هشدار قرار دارند.
سخنگوی وزارت بهداشت درباره وضعیت اپیدمی کرونا در 
استان ایلام گفت: در این استان پس از خیز شدید بیماری 
با همکاری  داشت  ادامه  تیر  اول   نیمه  تا  که  در خرداد 
مردم و حمایت مسئولان استان در رعایت پروتکل های 
بهداشتی شاهد شیب نزولی ابتلا و بستری روزانه کرونا 
هستیم به طوری که موارد ابتلا و بستری کرونا در این 
استان در مرداد نسبت به تیر کاهش ۲۰ درصدی دارد. البته 
در روزهای گذشته تا حدی از شیب این روند کاهشی کاسته 

شده است.
شهر،  دره  ایلام،  آبدانان،  شهرهای  اکنون  هم  افزود:  وی 
دهلران و مهران در این استان در وضعیت قرمز و شهرهای 
ایوان، چرداول و ملک شاهی در وضعیت هشدار هستند و 
البته بروز موارد جدید کرونا در شهرهای ایلان و مهران از 

میانگینی استانی بیشتر است.
بازرسی  مورد  تاکنون ۳۳۹۶  مرداد  از ۱۸  داد:  ادامه  لاری 
کارگاهی  مراکز  و  اصناف  و  عمومی  اماکن  از  بهداشتی 
استان ایلام انجام شده است و ۷۰ واحد متخلف از پروتکل 
های بهداشتی به مراجع قضایی معرفی شدند و ۳۴ واحد 

متخلف از آن ها پلمپ شدند.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: استفاده از ماسک و رعایت 
پروتکل های بهداشتی در استان ایلام در هفته های پایانی 
مرداد روند نزولی داشته است به طوری که اکنون میزان 
استفاده از ماسک در بین مردم این استان ۶۰.۷ درصد و در 

اصناف ۶۳.۸ درصد است.
بیشتر  رعایت  با  ایلام  استان  امیدواریم مردم  افزود:  وی 
پروتکل های بهداشتی و استفاده از ماسک، شستن دستها 
و رعایت فاصله گذاری اجتماعی کمک کنند تا هر چه زودتر 
زنجیره انتقال ویروس در این استان شکسته شود و البته 
این توصیه را از همه مردم کشور داریم که با رعایت همین 
اصول سه گانه بهداشتی کمک کنند تا به لطف و مددالهی 
بتوانیم زنجیره انتقال ویروس کرونا در کشور شکست دهیم.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست از کاهش ۶۰ درصدی 
آلودگی هوای کلانشهرها با اصلاح کیفیت سوخت خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
محیط زیست، عیسی کلانتری گفت: در سال ۹۲ به ازای هر 
کیلومتری که یک خودرو طی می کرد، ۱.۱۸۱ گرم مواد مضر 
آلوده کننده تولید می شد و اکنون با اصلاح کیفیت سوخت، 
این میزان ۶۰ درصد کاهش یافته و به ۰.۵۲۰ رسیده است، 
با به بازار آمدن خودروهای یورو ۵ نیز این مقدار به ۰.۴۵۰ 

گرم خواهد رسید.
وی با بیان اینکه اکنون ما ۱۴۰ میلیون لیتر سوخت با 

کیفیت  داشت:  اظهار  داریم،  یورو۵  و  یورو۴  استاندارد 
سوخت ما در سال ۹۲ بسیار بد بود و اگر امروز ما همان 
کیفیت سوخت را داشتیم، کلانشهرهای ما قابل سکونت 

نبود.
کلانتری یکی از مشکلات مربوط به آلودگی هوا را موتورهای 
غیر استانداردی که در گذشته تولید شده و در شهرها تردد 
می کنند، توصیف کرد و افزود: از ابتدای امسال، به جز پنج 
هزار تاکسی و چهار هزار و ۷۰۰ وانت دوگانه سوزی که 
سال گذشته تولید شده، بقیه خودروها باید استاندارد یورو۵ 

را داشته باشند که همه این موتورها تولید داخل هستند.

خبر اول

با اصلاح کیفیت سوخت؛

کاهش ۶۰ درصدی آلودگی هوای کلانشهرها

کرونا در ایران

خطر کرونا در آرایشگاه ها را دست کم نگیریم

پزشکی  علوم  دانشگاه  محیط  بهداشت  کارشناس 
تهران گفت: آرایشگاه یکی از مکان های حساس است 
که عدم رعایت نکات بهداشتی در آن ممکن است به 

تشدید شیوع بیماری کووید ۱۹ منجر شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، مینا گودرزی 
روز گذشته با اعلام این مسئله افزود: آرایشگاه یکی 
از مکان های حساس است که عدم رعایت نکات 
بهداشتی در آن ممکن است به تشدید شیوع بیماری 
منجر شود، بنابراین بهتر است بدانیم که در چنین 

شرایطی چه نکاتی باید در آرایشگاه ها رعایت شود.
فاصله گذاری  راهنمای  اساس  بر  داد:   ادامه  وی 
وزارت  کار  محیط  سلامت  الزامات  و  اجتماعی 
نحوه  کرونا،  دوران  در  آرایشگاه ها  در  بهداشت، 
یا  تلفنی  صورت  به  باید  مشتریان  به  نوبت دهی 
اینترنتی و به گونه ای باشد که حداقل افراد در سالن 
به طوریکه  باشند،  داشته  حضور  آرایشگاه ها  انتظار 

فاصله حداقل دو متر بین افراد رعایت شود.
کارشناس بهداشت محیط دانشگاه علوم پزشکی تهران 
آرایشگاه ها  داشت: همچنین فضای عمومی  اظهار 

باید دارای تهویه مناسب باشد، به طوریکه هوای تازه 
همیشه جریان داشته باشد. استفاده از شیلد و عینک 
حفاظتی، ماسک، روپوش و دستکش یکبار مصرف 

برای آرایشگر حین ارائه خدمات ضروری است.
گودرزی ادامه داد: در صورت رفتن به آرایشگاه، حتما 
ماسک و دستکش و ژل الکلی به همراه داشته باشید، 
با خود حوله شخصی ببرید و از هدبند یا موبند و 
پیش بند شخصی خودتان در آرایشگاه استفاده کنید 
را  و حوله، هدبند و سایر وسایل شخصی خودتان 

داخل کیسه پلاستیکی با درب گره زده قرار دهید.
وی با بیان اینکه بلافاصله پس از برگشتن از آرایشگاه، 
با آب  را  حوله و سایر وسایل شخصی همراه خود 
گرم و صابون بشویید، ادامه داد: در زمان حضور در 
آرایشگاه حتما ماسک بزنید و از آرایشگر خود بخواهید 

حتما ماسک روی دهان و بینی خود داشته باشد.
این کارشناس بهداشت تصریح کرد: قبل از ورود به 
آرایشگاه یا بلافاصله بعد از ورود، دست های خود را 
با آب و صابون بشویید یا با مواد ضدعفونی کننده 
الکل دار تمیز کنید، اگر حضورتان در آرایشگاه طولانی 

شد، حداقل هر نیم ساعت یکبار دستانتان را با آب 
و صابون بشویید یا با مواد ضدعفونی کنندهی الکل 
دار تمیز کنید و در صورت داشتن خودرو، در خودروی 

خود منتظر نوبت باشید.
به گفته گودرزی، فرد آرایشگر باید قبل و بعد از کار 
شما، دستانش را با آب و صابون بشوید یا با مواد 
ضدعفونی کننده الکل دار تمیز کند، در طول مدت 
حضور در آرایشگاه، فاصله حداقل دو متری را از سایر 
افراد حفظ کنید و از دست زدن به سطوح مختلف 
ها  دستگیره  دیوار،  پیشخوان،  میز،  صندلی،  مانند 
و غیره خودداری  و در صورت لمس به هیچ وجه 

دستان خود را به صورتتان نزنید.
درب  آسانسور،  از  استفاده  صورت  در  افزود:  وی 
از  با دست لمس نکنید،  را  و دگمه های آسانسور 
وسایل  و   کنید  استفاده  مصرف  یکبار  دستکش 
شخصی خود را بر روی سطوح آرایشگاه قرار ندهید، 
شخصی  برس  و  شانه  قیچی،  موچین،  از  ترجیحا 
خودتان استفاده شود و در غیر این صورت از آرایشگر 
بخواهید قبل از شروع کارش آنها را در حضور شما با 

مواد الکلی ضدعفونی کند.
 گودرزی اظهار داشت: از هرگونه مانیکور و پدیکور، 
کاشت ناخن، مژه و غیره در این مدت خودداری کنید، 
از هر گونه تزریق، اپیلاسیون، خدمات تتو به دلیل 
مدت زمان طولانی با فاصله بسیار کم در آرایشگاه 
جلوگیری و  در صورت سرفه و یا عطسه، جلوی دهان 
خود را با دستمال کاغذی بگیرید و یا داخل آرنج خود 

سرفه یا عطسه کنید.
وی ادامه داد: دستمال کاغذی که در آن عطسه یا 
سرفه کرده اید را تا کرده و داخل کیسه ای که به 
همراه دارید گذاشته، درب آن را گره بزنید و درون 
کیسه زباله درب دار بیندازید و بهتر این است که در 
شرایط طغیان همه گیری کووید ۱۹ از رفتن به اماکن 
عمومی مانند آرایشگاه ها خودداری شود اما در صورت 
فاصله  رعایت  مواردی همچون  است  بهتر  مراجعه 
اجتماعی، استفاده از ماسک، دستکش، شستشو و 
یا ضدعفونی کردن دست ها، عدم تماس بی مورد با 
سطوح و وسایل موجود در آرایشگاه و صرف کمترین 
وقت در آرایشگاه رعایت شود. همچنین ضدعفونی 
وجود  ها،  آرایشگاه  توسط  وسایل  و  سطوح  کردن 
یا  و  تلفنی  صورت  به  دهی  نوبت  مناسب،  تهویه 
اینترنتی، عدم پذیرش مشتریان با علایم تب، سرفه، 
گلودرد و تنگی تنفسی و رعایت حفظ حداقل افراد در 

محیط آرایشگاه ضروری است.

بهداشت
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»دنیای هوادار« اجتماعی
چهارم شهریورماه »روز کارمند« 

را گرامی می دارد

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران با بیان اینکه 
گزارشهای تاثیر لغو طرح ترافیک در ازدحام مترو و اتوبوس 
در هر سه هفته، به حوزه اجتماعی و امنیتی وزارت کشور 
ارسال شده است، تاکید کرد: لغو طرح ترافیک تأثیری بر 

حمل و نقل عمومی ندارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مرکز ارتباطات و امور 
توضیح  تهران، سیدمناف هاشمی  الملل شهرداری  بین 
داد: معضلات اجرا نشدن طرح های ترافیکی تهران اما 
در سفرهای غیرضروری، آلودگی  محیطی، ایجاد صف های 

طولانی ترافیک و پارک های دوبل دیده شد.
 هاشمی در پاسخ به این پرسش که آیا طرح ترافیک با 
دستور ستاد ملی مقابله با کرونا اجرا شد یا خیر، توضیح داد: 
طرح ترافیک با دستور ستاد ملی مقابله با کرونا یک هفته 
لغو و پس از پایان مهلت، به مدت دو هفته متوالی دیگر 
تمدید شد اما شهرداری تهران برای اجرای طرح ترافیک نیاز 

به مصوبه جدیدی نداشت.
معاون شهردار تهران گفت: اگر قرار بر لغو طرح ترافیک بود، 
باید ستاد ملی مقابله با کرونا مصوبات جدید خود را استمرار 

می داد.
دیگر  از  بیشتر  را  ترافیک  طرح  لغو  معضلات  هاشمی 

مشکلات اجرای آن در زمان شیوع بیماری کرونا دانست 
و گفت: انضباط شهری جزو ضروریات یک کلانشهر نظیر 

تهران است.
استفاده از ۴ دستگاه حفر تونل تا پایان امسال

هاشمی  از کلنگ زنی خط ۱۰ مترو تهران طی چند روز آینده 
خبر داد و افزود: اجرایی شدن پروژه خط ۱۰ و افتتاح ۱۲ 
ایستگاه و همچنین کلنگ زنی چند نقطه انشعابی دیگر در 

منطقه ۱ و ۱۸ در دستور کار امسال قرار گرفته است.
درباره  تهران  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
دستگاه های حفر تونل، بیان کرد: چهار دستگاه حفر تونل 
)TBM( در تهران وجود دارد که درحال حاضر یک دستگاه 
درحال کار است و تلاش می کنیم تا پایان امسال هر چهار 
دستگاه حفر تونل مورد استفاده قرار گیرد تا پیمانکاران و 

بخش خصوصی ضرر نکنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، به طور معمول 
آلودگی هوا« یعنی زوج و  ۲ طرح »ترافیک« و »کنترل 
فرد سابق و حلقه دوم طرح ترافیک در محدوده مرکزی 
شهر تهران اجرا می شد و شرط ورود به این محدوده ها و 
و  مالک  ثبت نام  خودروها،  مالکان  جریمه  از  جلوگیری 
مشخصات خودرو در سامانه »تهران من« و شارژ حساب 

شهروندی بود.
محدوده طرح ترافیک از شمال به خیابان مطهری، از جنوب 
به خیابان شوش، از غرب به خیابان کارگر و از سمت شرق 
به خیابان های شریعتی و ۱۷ شهریور است و از سوی دیگر 
طرح کنترل آلودگی هوا نیز از شمال به بزرگراه همت، از 
شرق به بزرگراه امام علی)ع(، از جنوب به بزرگراه بعثت و از 

غرب به بزرگراه نواب و چمران محدود می شود.
پس از شیوع کرونا و اجرا نشدن موقتی طرح ترافیک، بنابر 
تصمیم شورای ترافیک تهران، ساعت اجرای این طرح ها 

کاهش یافته بود و از ساعت ۸:۳۰ تا ۱۶ اجرا می شد.

جامعه

»شهرداری تهران«:

لغو طرح ترافیک تاثیری بر حمل و نقل عمومی ندارد

سردار »عباسعلی محمدیان«:

۱۰۰ تن نهاد دامی قاچاق کشف شد

با صادرات 211 میلیون دلاری؛

البرز قدم اول جهش تولید 

فرمانده انتظامی البرز ، از کشف۱۰۰ تن انواع نهاده 
های دام و طیور قاچاق به ارزش۶۰ میلیارد ریال در 

شهرستان ساوجبلاغ این استان خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سردار عباسعلی محمدیان 
روز گذشته با اعلام این خبر گفت: در اجرای طرح 
سراسری مبارزه با قاچاق کالاهای خارجی و در پی 
توجهی  قابل  مقدار  بردپوی  مبنی  گزارشی  دریافت 

انواع نهاده های دامی و طیور در یک واحد صنعتی 
در شهرک صنعتی هشتگرد، بلافاصله پیگیری موضوع 
به صورت ویژه در دستور کار پلیس آگاهی شهرستان 

ساوجبلاغ قرار گرفت.
وی افزود: مأموران پس از اطمینان از صحت گزارش  
با هماهنگی مقام قضایی به محل مورد نظر اعزام 
شدند و در بازرسی از این واحد صنعتی ۱۰۰ تن انواع 

نهاده های دامی و طیور قاچاق کشف شد.
محمدیان با اشاره به دستگیری یک نفر در این رابطه، 
اظهار داشت: بنابر اعلام کارشناسان ارزش تقریبی کالای 

های کشف شده ۶۰ میلیارد ریال برآورد شده است.
فرمانده انتظامی استان البرز خاطرنشان کرد: مبارزه با 
قاچاق کالاهای غیر اساسی در رونق و جهش تولید 

تاثیر مستقیم دارد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز اعلام کرد 
که این استان در سال جهش تولید قدم اول را با صادرات 

۲۱۱ میلیون دلاری برداشت.
جهانگیر شاهمرادی در آیین افتتاح طرح های عمرانی 
شهرستان نظرآباد به مناسبت هفته گرامیداشت دولت افزود: 
میزان صادرات در چهار ماهه نخست سال جاری نسبت به 

مدت مشابه سال قبل ۳۴ درصد رشد نشان می دهد.

وی ادامه داد: امسال با رشد سرمایه گذاری قابل توجهی 
در استان البرز به ویژه درشهرستان اشتهارد مواجه بودیم و 

کاهش و تعدیل نیرو نداشتیم.
جهانگیری گفت: امروز برآن هستیم تا  شهرک های صنعتی 
به عنوان ظرفیت های قابل توجه اقتصادی هرچه بیشتر 

مورد توجه قرار گیرند.
وی خاطرنشان کرد: براین اساس بسترهای آموزشی به 

سمت آموزش فنی و حرفه ای و پرورش نیروی مهارت 
برای  بهتری  تا گام های  به گسترش است  رو   محور 

اشتغالزایی برداشته شود.
در دومین روز از هفته دولت در شهرستان نظرآباد ۶۴ پروژه 
با اعتباری بالغ بر ۲هزار و ۸۸۰ میلیارد ریال به بهره برداری 
رسید که این پروژه ها برای ۱۱۹ نفر اشتغالزایی به همراه 
خواهد داشت. معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار البرز 
به همراه مسوولان شهرستان نظرآباد پس از غبار روبی 
گلزار شهدا و ادای احترام بوستان مادر، واحد صنعتی 
قیدارسرزمین توانا و واحد صنعتی دورین کاشت مانا را به 

صورت نمادین افتتاح کردند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز اعلام کردکه ۶۲ بیمار 
جدید طی ۲۴ ساعت گذشته با علائم کرونا در مراکز 

درمانی این استان بستری شدند.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر حسین کریم روز گذشته 
با اعلام این خبر افزود: مجموع کل  موارد بستری شامل 
قطعی، محتمل و مشکوک از ابتدای شیوع کرونا تا دیروز 
در استان البرز ۱۴ هزارو ۸۲۵ نفر است که از این تعداد۱۴ 

هزار و ۱۱۳ نفر مورد قطعی مثبت تشخیص داده شده است.
وی گفت: در زمان حاضر ۴۴۱ بیمار در مراکز درمانی البرز  
بستری هستند که تاکنون نتایج آزمایشات ۱۵۹ نفر آنان 

قطعی کرونا بوده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز خاطرنشان کرد: در 
۲۴ ساعت گذشته ۴۳۲ نفر سرپایی به مراکز درمانی و 
بهداشتی استان با علائم مشکوک کرونا مراجعه کردند 

که ۶۲ نفر آنان در بیمارستان ها بستری شدند.
کریم با اشاره به اینکه ۹۵ بیمار بستری شده جوان و پایین 
تر از سن ۵۰ سال هستند، گفت: تعداد بیماران بستری 

شده ی بد حال در ۲۴ ساعته گذشته به ۱۱۷ نفر رسید.
وی یاد آورشد: متاسفانه در ۲۴ ساعت گذشته چهار نفر 
جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این 

بیماری  در استان به ۹۰۲ نفر رسید.
وی با اشاره به اینکه طی ۲۴ ساعت گذشته ۷۸ نفر 
از مراکز درمانی ترخیص شده اند، افزود: از ابتدای شیوع 
کرونا تا کنون ۱۳هزار و ۴۶۴ نفر  درمان و از بیمارستان 

ها مرخص شده اند.

»البرز« چه خبر؟

دکتر »حسین کریم« خبر داد:

بستری شدن 62 نفر با علائم کرونا در مراکز درمانی البرز 

»نصرالله پژمانفر«:

قرارداد ویلموتس مسیر قانونی 
خود را طی نکرده است

رئیس کمیسیون اصل ۹۰ در مجلس شورای اسلامی با انتقاد از 
نحوه عقد قرارداد با سرمربی سابق تیم ملی، عنوان کرد: هیات 
رئیسه فدراسیون ۸ روز پس از انعقاد قرارداد در جریان مفاد 

قرارداد ویلموتس قرار گرفته است.
»نصرالله  ملت،  خانه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
به  پژمانفر« در نشست روز گذشته کمیسیون اصل ۹۰ که 
موضوع بررسی قرارداد مارک ویلموتس سرمربی سابق تیم ملی 

اختصاص داشت شرکت کرد.
رئیس کمیسیون اصل ۹۰ در مجلس شورای اسلامی با یادآوری 
کار  طرز  بررسی  اصل ۹۰  کمیسیون  وظایف  از  یکی  اینکه 
دستگاه های مختلف در زیرمجموعه سه قوه است، افزود: قرارداد 
اخیر مارک ویلموتس برای مردم نگرانی جدی به وجود آورده که 
ضرورت داشت این پرونده در کمیسیون اصل ۹۰ واکاوی شود.
پژمانفر با بیان اینکه نوع عقد قرارداد با مارک ویلموتس موجب 
یک سرخوردگی برای آحاد مردم شده است، خاطرنشان کرد: 
امروز دستگاه های امنیتی و اطلاعاتی به این موضوع ورود 
کرده اند و با توجه به مسئولیت مستقیمی که فدراسیون فوتبال 
و وزارت ورزش در این رابطه داشتند کمیسیون اصل ۹۰ نیز به 

این مسئله ورود کرد.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: امروز دشمن به دنبال این است که یک فضای ناامید 
کننده و یأس در جامعه ایجاد کند و جمهوری اسلامی را متهم 
به این کند که حتی توانایی حل مسائل جزئی خود را ندارد و 
خسارات زیادی از این بابت به کشور وارد می شود لذا همه باید 
کمک کنیم تا این مسئله روشن شود و نشان دهیم کشور 

چابکی و چالاکی لازم را دارا است.
پژمانفر یادآور شد: اگر امروز رسانه های معاند رصد شود می بینیم 
که چطور به موضوع قرارداد مارک ویلموتس می پردازند و چه 
اتهاماتی را متوجه نظام می کنند، برهمین اساس کمیسیون 
اصل ۹۰ برای شفاف شدن فضا و اینکه مشخص شود ایراد در 

چه حوزه ای بوده است به این پرونده ورود کرده است.
وی افزود: این پرونده در کمیته اجتماعی کمیسیون اصل ۹۰ 
باز بوده و از فراکسیون ورزش مجلس و کمیسیون فرهنگی 
نیز درخواست شده تا همه در کنار هم برای حل این مسئله 

چاره اندیشی کنیم.
این نماینده مجلس تصریح کرد: براساس دستورالعمل ها و 
قوانین، هرنوع عقد قرارداد خارجی با اعضای کادر فنی تیم ملی 
باید به اطلاع کمیته فنی و توسعه فدراسیون رسیده باشد که 
براساس گزارش های واصله این مراحل قانونی در فدراسیون 
فوتبال طی نشده است و عقد قرارداد با این گزینه از مسیر 

دیگری صورت گرفته است.
فدراسیون  و  ورزش  وزارت  نظارتی  نقش  داد:  ادامه  پژمانفر 
فوتبال برای ما در این زمینه نامشخص است و همچنین 
گزارش ها و اسناد نشان می دهد علاوه بر اینکه کمیته فنی 
و توسعه در جریان عقد قرارداد نبوده هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال نیز ۸ روز پس از انعقاد قرارداد با مارک ویلموتس در 

جریان این قرارداد و مفاد آن قرار می گیرد.
رئیس کمیسیون اصل ۹۰ در پاسخ به بخشی از اظهارات وزیر 
ورزش که تاکید بر رفتار سیاسی در این پرونده بود، گفت: 
ماموریت کمیسیون اصل ۹۰ بررسی طرز کار سه قوه است که 
اگر اشکالی وجود داشته باشد این اشکال برطرف شود و به هیچ 
عنوان کسی به دنبال رفتار سیاسی و جناحی نخواهد بود، ورود 
به این پرونده یک ماموریت ذاتی و تکلیف قانونی است که بر 

عهده کمیسیون اصل ۹۰ مجلس است.

خانه ملت
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شهری

»سلیم نژاد« دوباره رئیس شورا شد؛

ثبات در سال آخر فعالیت 
شورای شهر کرج

انتخابات هیأت رئیسه سال چهارم شورای اسلامی شهر 
کرج نیز به پایان رسید و برای دومین سال متوالی 
با  انتخاب شد.  اکبر سلیم نژاد به عنوان رئیس شورا 
این اتفاق، شورای شهر کرج در دوره ی پنجم به صورت 

رسمی وارد آخرین سال فعالیت خود شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، شاید شورای شهر دوره ی 
فعالیت  تاریخ  در  دوره   پرتلاطم ترین  بتوان  را  پنجم 
که  البته  دلیل  چند  به  دانست،  کرج  شهر  شورای 
باطن  در  و  هماهنگ  ظاهر  به  ترکیب  آن  مهم ترین 
ناهماهنگی است که سال اول را با چالش های جدی در 
انتخاب شهردار مواجه کرد و در پیِ آن حواشی بسیاری 
ایجاد شد که به تبعِ همان اختلاف نظرها کم کم شورا 
به دو یا حتی سه دسته تقسیم شد. سالی پرماجرا که 
البرز تنها  سبب شد تیتر و متن اصلی اخبار استان 
مربوط به جدل هایی باشد که گره ای از مشکلات شهر 

باز نمی کرد!
با این حال دوره های پرفراز و نشیب شورا انگار به پایان 
رسیده و در سال چهارم سرانجام شاهد ثبات و انسجام 

فکری اعضای شورای شهر کرج هستیم.
انتخابات هیأت رئیسه شورای شهر کرج در سال چهارم 
در دویست ودهمین جلسه علنی با حضور نماینده ی 
فرمانداری و اصحاب رسانه، با ترکیب تقریبا یکسانی 

نسبت به سال گذشته به پایان رسید.
اکبر سلیم نژاد با 12 رای به عنوان رئیس، رحیم خستو 
با 11 رأی به عنوان نائب رئیس، فرج الله ایلیات با 10 رأی 

به عنوان دبیر اول انتخاب شدند.
سلیم نژاد که در دومین سال متوالی به عنوان رئیس 
شورا برگزیده شد گفت:»همه ی اعضای شورا در جایگاه 
اعتبار  و  واحد  قدرت  و  رأی  دارای  مردم  نمایندگان 
هستند و بنده به عنوان برادر و خادم عزیزان، برای حفظ 
اتحاد و همدلی و برقراری تعامل هرچه بهتر با شهرداری 

و سایر نهادها تلاش خواهم کرد«.
رئیس شورای شهر کرج افزود: »رقابت در بین اعضای 
شورا معنایی ندارد و همه ی ما برای خدمت صادقانه 
به مردم همدل و هم نظر هستیم و جا دارد از لطف و 
همراهی دکتر زارع و دکتر مهدوی که از رأی و حمایت 
لازم نیز برخوردار بودند، برای انصراف از کاندیداتوری 

ریاست شورا قدردانی کنم«.

شورای شهر پنجم عملکردهای قابل دفاع هم داشته است

پس از سه سال فعالیت شورای شهر کرج در دوره ی پنجم، 
علی رغم ضعف هایی که توسط اصحاب رسانه و مردم مورد 
نقد قرار گرفته، نمی توان از برخی عملکردهای مهم و قابل 
دفاع چشم پوشید؛ شفافیت بیشتر، کاهش فساد اداری 
و ساماندهی نیروهای مختلف شهرداری و از همه مهم تر 
تلاش برای تکمیل پروژه های نیمه کاره ی فراوان که میراثِ 
شوراهای قبلی بود، از جمله اقداماتی است که می تواند در 

دوره ی پنجم نمره ی قبولی را از آنِ خود کند.
به گفته ی سلیم نژاد اکنون که شورای شهر در سال پایانی 
خود قرار دارد، باید با اتحاد و همدلی، کارها را به سرمنزل 

مقصود رساند.
او ادامه داد:»هنوز بخشی از اهداف، آرمان ها و سیاست های 
ما اجرایی نشده یا به صورت کامل محقق نشده است که با 
کار و تلاش و جدیت در نظارت و مطالبه گری، باید سال 

پایانی را طلایی و توأم با انگیزه و امید به پایان رساند«.
سلیم نژاد اساس شورای شهر را کار جمعی و مبتنی بر 
تعاون و همدلی دانست و گفت:»اگر شورای پنجم کرج یا 
شهرداری این کلانشهر موفقیتی داشته است و اولویت هایی 
که شاید در سال های قبل به فراموشی سپرده شده بودند، 
اکنون محقق می شوند، محصول عملکرد تک تکِ اعضا و 
همت شهردار محترم و مدیران شهری است و روحیهی 

مصادره ی عملکردها در این شورا وجود نداشته است«.
رئیس شورای شهر کرج در پایان انتخاب اعضای هیأت 
رئیسه سال چهارم دوره ی پنجم شورای شهر کرج را به آن ها 
تبریک گفت و  از سارا دشت گرد که پیش از این منشی 
دوم هیئت رئیسه بود اما برای سال کنونی از کاندیداتوری 
و  کرد  قدردانی  داد،  انصراف  اول  منشی  سمت  برای 
گفت:»وظیفه اصلی هیأت رئیسه ایجاد هماهنگی های 
اداری و مکاتبات درون و برون سازمانی و تنظیم روابط با 

شهرداری و سایر نهادها است«.
ترکیب مشابهِ سال قبل برای سال چهارم فعالیت شورای 
شهر هرچند دیرهنگام، اما نویدی دوباره برای تغییر رویکرد 
و ثبات نسبی شورای شهر کرج دارد که قطعا نتیجه اش را 
در پیگیریِ مطالبات مردمی و اقداماتِ فارغ از حاشیه های 
همیشگی نشان خواهد داد. امیدواریم انسجام و ثبات 
شورا مستمر باشد و اتفاق نظر اعضا و هماهنگیِ آنان در 

عملکردهای نظارتی به نفع مردم کرج رقم بخورد.

پایتختگزارش

برای مقاوم سازی؛

تحویل پارکینگ پروانه به بنیاد مستضعفان 

»ایلیات« تاکید کرد؛

لزوم حمایت مادی شهرداری کرج از 
هیئت های مذهبی و حسینیه ها 

معاون شهرسازی و معماری منطقه ۱۲ از تحویل پارکینگ 
پروانه به بنیاد مستضفان برای مقاوم سازی خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا شبنم از تحویل پارکینگ 
مورد توافق بنیاد مستضعان انقلاب اسلامی و شهرداری 
به شهرداری  -متعلق  پروانه«  به »پارکینگ  تهران موسوم 
تهران- که پیش تر بنا بود برای مقاوم سازی و ایمن سازی، 
تحویل این بنیاد شود، خبر داد و افزود: اواخر ماه مرداد سال 

جاری برای انجام این کار تحویل داده شد.
و  عالی شهرسازی  بند دوم مصوبه شورای  به  اشاره  با  او 
معماری ایران در تاریخ ۲۳ اردیبهشت ماه به شماره ۲۱۰/۱۵۹۶۹ 
تصریح کرد: نظر به تخریب ساختمان پلاسکو، لزوم تثبیت 
حقوق مکتسبه و ضرورت تأمین پارکینگ از یک طرف و 
عدم امکان تأمین پارکینگ مطابق ضوابط طرح تفصیلی در 
ساختمان جدیدالاحداث و نیز عدم امکان استفاده از فضای 
باز مجاور ساختمان بنا بر ثبت ملی اراضی و ممنوعیت 
میراثی وضع شده توسط وزارت میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری و هم سو با سیاست های کاهش و کنترل حضور 
خودرو در بافت مرکزی شهر تهران، مقرر گردید، پارکینگ پروانه 

توسط بنیاد، مقاوم سازی و ایمن سازی شود.
او ضمن یادآوری این نکته که در همان مصوبه تصریح شده 
بنیاد مستضعفان حداکثر تا پایان سال ۹۹ موظف است این 
اقدام را به انجام رساند، ادامه داد: برای تحویل این پارکینگ 
به بنیاد، نیاز به انجام مقدماتی بود که اگرچه هنوز این 
مقدمات به طور کامل فراهم نشده، در نهایت با توجه به 
زمان باقی مانده تا پایان سال و برای آنکه کار مقاوم سازی 

هم به تعویق نیفتد، این اقدام صورت گرفت.
معاون  منطقه۱۲،  شهرداری  عمومی  روابط  براعلام  بنا 
اینکه پس  بر  تأکید  با  و معماری منطقه ۱۲  شهرسازی 
از انجام عملیات مقاوم سازی و ایمن سازی نیز همچنان 
شهرداری  برای  آن  بهره برداری  حق  و  پارکینگ  مالکیت 
تهران محفوظ است، اظهار داشت: باید توجه داشت صدور 
پروانه ساختمانی برای بازسازی ساختمان پلاسکو بدون 
احداث پارکینگ بوده و بنیاد مستضعفان که امکان احداث 
پارکینگ در خیابان جمهوری را ندارد، با انجام این تعهد 
الزام دیگری برای تأمین پارکینگ یا عوارض متعلقه آن 

نخواهد داشت.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، حقوقی و املاک شورای 
اسلامی شهر کرج گفت: شهرداری ردیف اعتباری برای کمک به 
مساجد و حسینیه ها در ایام محرم اختصاص دهد و به ترویج 
شور و شعور حسینی کمک نماید و در این ارتباط ردیف های 

اعتباری مصوب نیز وجود دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، فرج اله ایلیات در ابتدای دویست 
و دهمین جلسه رسمی شورای شهر کرج ضمن عرض تسلیت 
به مناسبت شهادت حضرت امام حسین )ع( و یاران وفادارش، 
اظهار داشت: متاسفانه در بحث سیاه پوش کردن چهره شهر 
به مناسبت محرم کم کاری صورت گرفته و از شهردار محترم 
تقاضای رسیدگی به موضوع را دارم، امیدواریم با انجام اقدامات 
لازم حال و هوای شهر در روزهای سوگواری حضرت اباعبدالله به 

معنی واقعی کلمه حسینی شود.
با اشاره به تقاضای مسئولان و هیئت امنای  او همچنین 
حسینیه ها و تکایای حسینی جهت دریافت حمایت مالی برای 
برگزاری هرچه باشکوه مراسمات سوگواری، تصریح کرد: شهرداری 
کرج در این ارتباط ردیف های مصوب دارد و مناطق بدون دریافت 
مجوز می توانند از آن برای کمک به مراکز شور حسینی کمک 

کنند و لازم است در این ارتباط نیز شهردار محترم پیگیری و 
جدیت لازم را داشته باشد.

سال 1367 در چنین روزی، قطعنامه 620 شورای امنیت سازمان 
ملل درباره تایید استفاده پی در پی عراق از سلاح های شیمیایی 

علیه افراد غیرنظامی و نظامی در جنگ تحمیلی صادر شد.

در چنین روزی!

مدیریت شهری
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»وزیر نفت«:

به خاطر مصالح کشور سکوت کرده ام

وزیر نفت در پاسخ به منتقدان خود گفت: اگر  سکوت می کنم 
به خاطر مصلحت کشور است، زیرا در دعوا نان ما در نمی آید و 

خدمت نیاز به آرامش دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، »بیژن زنگنه« روز گذشته در حاشیه 
افتتاح پروژه های نفتی در جمع خبرنگاران تاکید کرد: »منتقدان، 
بنده را به خیلی چیزها متهم می کنند اما تحمل می کنیم و می 
شنویم و چاره ای نداریم زیرا  آدمی که بار سنگینی روی دوش 
دارد نمی تواند به هر انتقادی پاسخ دهد.  بنابراین اگر حرف نمی 

زنم این نیست که زبان ندارم«.
وی در پاسخ به پرسشی در مورد وضعیت پالایشگاه ها در کشور، 
افزود: مخالفت با پالایشگاه سازی اتهام بی دلیلی است؛ زیرا 
بنیان پالایشگاه سازی در زمان من گذاشته شده است و امروز 
افزایش ظرفیت پالایشگاه های داخلی را شاهدیم و ظرفیت 

پالایشی به ۲.۲ میلیون بشکه در روز رسیده است.
زنگنه با تاکید بر اینکه اگر این دولت نبود حتی یک واحد 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس به مدار نمی آمد، گفت: »خون 
دل خوردیم تا این پالایشگاه را ساختیم. خدا می داند که شروع 
ساخت پالایشگاه ستاره خلیج فارس در دولت اصلاحات بود و 

در این دولت به اتمام رسید«.
وزیر نفت ادامه داد: سیراف را هم ما طراحی کردیم و حتی 
برای تحویل خوراک میعانات گازی با کمبود رو به رو هستیم.

وی افزود: ۴۸۰ هزار بشکه به سیراف تخصیص دادیم پس 
چگونه به دشمن پالایشگاه سازی متهم می شویم.

وزیر نفت گفت: اگر اعتقادی به زنجیره خوراک نداشتیم چطور 
در تولید بنزین به خودکفایی رسیدیم.

وی با اشاره به اینکه در پتروپالایشگاه ها می گویند مخالف 
بودم، افزود: این در حالی است که فرایندها تمام شده و ۱.۵ 
میلیون بشکه تقاضا آمده که توسط دولتی ها و نیمه دولتی ها 
است، به دلیل اینکه مصالح ملی را تامین کنند. برخی می گویند 
فرصت بورس در تامین مالی در پتروپالایشگاه ها را از دست 
دادیم اما اینها نه بورس را نه تامین مالی و نه پتروپالایشگاه 

را نمی شناسند.

عده ای دنبال تخریب هستند

زنگنه ادامه داد:»یک عده دنبال تخریب هستند و این گونه القا 
می کنند که همه بدی ها مال ما است، البته هر کجا که لازم 
باشد جواب می دهیم و زبانمان قطع نشده است، اما اگر  سکوت 
می کنم به خاطر مصلحت کشور است زیرا در دعوا نان ما در 

نمی آید و خدمت نیاز به آرامش دارد«.
فراورده،  برابر شدن صادرات  اگر چهار  اینکه  به  اشاره  با  وی 
جلوگیری از خام فروشی نیست پس چیست؟  گفت: توسعه 
پالایشکاه ها و جایگزینی مصرف داخل با گاز با این مهم را 

فراهم کرده است.
وزیر نفت با بیان اینکه به پتروشیمی ها خوراک می دهیم و 
این جلوگیری از خام فروشی است، افزود: درآمد پتروشیمی از 
۱۱ میلیارد دلار در سال ۹۲ به ۲۵ میلیارد دلار تا سال ۱۴۰۰ می 
رسد که مصداق بارز جلوگیری از خام فروشی است. در صنایع 
پایین دستی وزارت صنایع مسوول است و وظیفه وزارتخانه 

دیگری است.
دست  پایین  به  خوراک  دلار  میلیارد  پنج  زنگنه  گفته  به 
پتروشیمی و پنج میلیارد دلار خوراک به پایین دست پالایشی 
تحویل می شود که این موضوع در بین صنایع ایران بی نظیر 

است.
وزیر نفت افزود: علاوه بر اینکه خودکفا شدیم حتی یک روز در 
تحریم سوخت کشور دچار اختلال نشده است و همه مناطق 

سوخت داشتند.
وی در خصوص قاچاق سوخت نیز گفت: برخی معتقدند روزانه 
۴۰ میلیون لیتر بنزین قاچاق می شود که این عدد غیر ممکن 
است، زیرا تنها روزانه ۶۰ میلیون لیتر بنزین در کارت های 

سوخت تخصیص پیدا می کند.
زنگنه از منتقدان خواست برای ادعاهای خود سند بیاورند.

به عنوان یک مشاور تجاری، غالبا به صاحبان کسب و 
کارهای کوچک و بنیانگذاران نوبنیادها )استارت آپ( در مورد 
استراتژی بازاریابی شان مشاوره می دهم. معمولا این مشاوره  
و گفت وگوها با این پرسش آغاز می شوند که »آیا واقعا 
سرمایه گذاری در بازاریابی لازم است؟ « به آن ها حق می دهم 
این پرسش را بپرسند؛ نوبنیادها )استارت آپ( غالبا دچار 
کمبود نیروی کار هستند و فهرست بلند بالایی از کارهای 
مهم پیش رو دارند. با این حال، پاسخ کوتاه و قطعی به این 

پرسش فقط یک چیز است؛ بلی!
شاید به نظر برسد استراتژی بازاریابی یک کار اضافه است که 
وقت، بودجه، و تمرکز را از فرآیند فروش منحرف می کند، ولی 
در حقیقت کمک  می کند تا پیام خود را با قدرت بیش تری 
به همگان برسانید و میزان فروش تان را افزایش دهید. با این 
حال، منظورمان هم این نیست که یک نوبنیاد )استارت آپ( 
باید به همان شیوه ی یک شرکت عریض و طویل به بازاریابی 
بپردازد. لازم نیست برای ایجاد یک استراتژی موثر میلیون ها 
دلار خرج یا یک گروه بزرگ گرد هم جمع کنید. در ادامه به 
برخی نکات استراتژی بازاریابی که خود در حرفه ام به آن ها 

رسیدم، اشاره می کنم:

تعیین اهداف

این  می کنم.  تثبیت  را  اهداف ام  پروژه ای،  آغاز  از  پیش 
اهداف را » شرایط رضایت«  می نامم؛ به عنوان مثال، فهرست 
ثبت شده ای از تمام انتظارات ام که برای رساندنِ پروژه به 
که  است  سال  ده ها  شوند.  برآورده  باید  موفقیت  سوی 
انتظارات ام از یک پروژه ی موفق از این قرار است: پول در 
آوردن، یاد گرفتن چیزهای جدید، و لذت بردن از کاری که 

انجام اش می دهم.
برای مثال، یک کسب و کار را اداره می کنم که چندین برند 
را تحت لوای یک برند دارد. هر ماه یک جلسه ی عملیاتی 
با هر برند ترتیب می دهم، که در آن اعضای گروه و خودم 
می توانیم میزان دستیابی به شرایط و انتظارات بالا را ارزیابی 
کنیم. اگر در این ماه قرار است ۱۰۰۰ دلار برای تبلیغات 
رسانه های اجتماعی در پادکست هزینه کنیم، می خواهم 
برای اش  منطقی  پاسخ  اگر  بدانم.  را  تصمیم  این  دلایل 
نداشته باشند، این بودجه را قطع می کنیم. اگر پاسخ شان این 
باشد که مثلا »صرف ۱۰۰۰ دلار برای تبلیغاتی که بتواند نظر 
کارآفرینان نیویورکی را جلب کند، کمک مان می کند پیام مان 
را از حد بالقوه اش فراتر ببریم و مخاطبان بیش تری جذب 

کنیم«، آن را تایید خواهم کرد.
فرقی نمی کند در حال ایجاد یک طرح بازاریابی، مذاکره با یک 
مشتری، یا شروع یک پروژه ی جدید باشید؛ پیش از همه ی 
این ها، باید کارها را با تشریح  «شرایط رضایت«  آغاز کنید و 
این شرایط باید به تایید همه ی افراد برسد. این کار کمک 
می کند پروژه ها در مسیر درست هدایت شوند، و هم چنین 
رسیدن به حد انتظارات را تضمین، و اجرای تدابیر را تسهیل 

می کند.
چند پرسش کلی که پیش از ایجاد یک استراتژی بازاریابی 

جدید باید از خود بپرسید، از قرار زیر هستند:

مخاطب هدف من کیست؟

می خواهم به چه نتایج خاصی دست یابم؟ برای مثال، ۱۰۰۰ 
نفر به دنبال کنندگان توییتر شرکت اضافه کنم یا درآمد را تا 

۲۰ درصد افزایش دهم.

استراتژی من برای رسیدن به این نتایج چیست؟

اگر می خواهید دنبال کنندگان رسانه های اجتماعی تان زیاد 
شوند، ابزارهای مختلفی برای این کار وجود دارند؛ ابزارهایی 
از قبیل برنامه ی توسعه ی مخاطبان، وب گاه OneQube یا 
برنامه ی حمایت اجتماعی از برندها، و Smync که برای 
دست یافتن به مخاطبین هدف کاربرد دارند. در آغاز باید 
تصمیم بگیرید آیا می خواهید برای رسانه های اجتماعی و 
تبلیغات هزینه کنید، یا می خواهید خودتان محتوا ایجاد 
کنید. استراتژی بازاریابی مشخص کمک می کند تمرکزتان 
را در کار حفظ کنید، مخارج تان را مشخص کنید، و به 

اهداف تان برسید.

ایجاد و ثبت استراتژی

شفاف  صورت  به  رضایت »  از  « شرایط  را  فهرستی  وقتی 
تهیه کردید، نوبت به مراحلی می رسد که باید برای تحقق 
اهداف تان آن ها را طی کنید. تهیه ی یک طرح مشخص 
و شفاف کمک می کند از سوءتفاهم ّ ها جلوگیری و همه ی 
افراد گروه را در یک مسیر هدایت کنید. این طرح را ثبت 
و مکتوب کنید و در اختیار همه ی افراد قرار دهید؛ به این 
ترتیب کارمندان از نقش ها و انتظاراتی که از آن ها می رود، 
آگاه می شوند. این کار ساده و معمولی به نظر می رسد، ولی 
در پایان واقعا در صرفه جویی در وقت و پول بسیار تاثیرگذار 

است.

رفتار شخصی با هر مشتری

اکنون که هدف، و طرح و برنامه ی رسیدن با آن را در اختیار 
دارید، نوبتِ انتخاب روش انجام کار است. آیا می خواهید 
مشتریان وفاداری به دست بیاورید و آن ها را نگه دارید، و 
هم چنین دنبال کنندگان تان را نیز درگیر برندتان کنید؟ در 
این  صورت باید به این نکته توجه کنید که دیگر بازاریابی 
شخصی سازی  شده و نفر-به- نفر یک گزینه ی اختیاری نیست، 

بلکه یک ضرورت است.
راه های آسان و مختلفی وجود دارند که می توانید از طریق آن 
ها کسب و کار تان را کمی شخصی تر کنید. برای مثال، من 
مشتری وفادار استیک فروشی محله مان هستم. هر وقت 
به آن جا می روم، مسئول آن جا من را با نام صدا می زند و 
پیش خدمت نیز با پیش غذای مورد علاقه ام به استقبال ام 
می آید. ولی اگر مالک رستوران نیستید، برای شخصی سازی 
رفتارتان با مشتری راه های مختلفی وجود دارد. مثلا مالک 
یک فروشگاه می تواند تخفیفات مخصوصی برای خریداران 
وفادارش در نظر بگیرد، یا یک شرکت خطوط هوایی می تواند 
به مسافرانی که پروازشان دچار تاخیر شده است از طریق 
رسانه های اجتماعی پیشنهادهای سرگرم کننده ارائه دهد. 

اتخاذ رفتار شخصی با هر مشتری باعث می شود مشتریان 
احساس صمیمیت و نزدیکی بیش تری با شرکت تان پیدا 
کند، و در نتیجه آن ها در رسانه  های اجتماعی و گفتار از 

شما تبلیغ می کنند.

همچنان »محتوا« حرف اول را می زند

این مطلب را در گذشته چندین بار بیان کردم، و هم چنان 
بر آن تاکید دارم: صرف نظر از نوع صنعت یا کسب و کار، 
پیشرفت کیفیت محتوا باید تبدیل به یک قانون و قاعده 
شود، نه این که هم چنان برخی آن را یک کار عجیب وغریب 
نوبنیادها  محتوا،  بازاریابی  وقت ها  بعضی  بپندارند. 
)استارت آپ( را به ترس وا می دارد؛ ممکن است دلایل این 
ترس به این خاطر باشد که انجام این کار در خودِ شرکت، 
بسیار وقت گیر خواهد بود؛ و از طرفی نیز درخواست انجام 
این از خارج از شرکت، ممکن است ماهانه 2 تا 20 هزار دلار 

هزینه داشته باشد.
لازم است به طور کامل از توانایی های اعضای گروه تان آگاه 
باشید، و بدانید چه وقت به استخدام یک کارشناس نیاز 
دارید. بر اساس این مطلب، بهتر است گروهی را گرد خود 
جمع کنید که تجربه و توانایی طراحی های گرافیکی را داشته 
باشند. به این ترتیب می توانید محتوا را در داخل شرکت 
تولید کنید. اگر به یک مسئول تبلیغات نیاز دارید، حتما آن 

را استخدام کنید.
در صورت امکان، از استراتژی بازاریابی استفاده کنید که 
باعث صرفه جویی در وقت شود. اگر منابع کافی ندارید، 
سعی بیهوده نکنید و همه چیز را ابتدا درست کنید. در 
با  در کسب وکار  نام همه چیز  با  پادکست های ام  از  یکی 
جفری هِیزلِت، با معاون جذب مشتری در شرکت کانستنت 
کانتکت، که یک شرکت بازاریابی برخط )آنلاین( است، در 
مورد بهترین راه هایی بحث و گفت وگو کردیم که از طریق 
آن ها، کسب وکارهای کوچک می توانند محتوای با کیفیت 
تولید کنند. وقتی این کار به درستی انجام شود، می تواند 
حاوی پژوهش های منحصر به فردی، بسیار کاربردی و موثر، 
و برای مخاطبان تان باارزش باشد. ولی به طور کلی، بازاریابی 

محتوای باکیفیت، یک کار وقت گیر است.
هرچند، برخی استراتژی ها وجود دارند که می توانند سرعت 
این فرآیند را افزایش دهند و در زمان صرفه جویی کنند؛ 
استراتژی هایی از قبیل محول کردن مسئولیت نگارش یا 
پژوهش به اعضای شایسته ی گروه، قرار دادن ستون هایی 
که همیشه مجموعه ای از اطلاعات تخصصی را از منابع دیگر 
به اشتراک بگذارند، و ایجاد محتوای جدید که محتوا کنونی 
را تایید یا اصلاح کند. برای مثال، من هر هفته قطعه های 
ویدئویی در پادکست ام قرار می دهم. از آن جا که مصاحبه ها 
را از قبل ضبط کرده ام، این قطعه های ویدئویی نیازی به 

مطلب طولانی یا پژوهش های اضافی ندارند.

گردشگری

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛  

استراتژی بازاریابی موثر برای کسب و کارهای کوچک

انرژی

اقتصادی
وزیر راه: ۳۵۰۰ کیلومتر به راه روستایی اضافه می شود

وزیر راه و شهرسازی با اعلام اینکه با هدف محرومیت زدایی در مرداد امسال دو هزار و ۴۵۰ کیلومتر راه  
روستایی آسفالته اضافه شد،گفت: هدفگذاری این است که سه هزار و ۵۰۰ کیلومتر راه دیگر تا پایان دولت به 

راه روستایی اضافه شود.

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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فرهنگی

باتوجه به انتشار آگهی تحدید حدود در مورخه 1398/11/26 که در روز تحدید حدود بنا به گزارش کارشناسان اداره مبنی بر اینکه هیچ یک از 
مجاورین و متقاضی در سر محل حاضر نبوده و قطعات مجاور در پرونده ثبت نشده حسب دستور شماره 14001275 مورخه 1399/04/26 ریاست 
محترم اداره ذیل گزارش کارشناس مربوطه به استناد ماده 15 قانون ثبت، لذا تجدید آگهی به شرح ذیل اعلام می گردد:  نظر به اینکه تحدید حدود 
قسمتی از سه دانگ پلاک 238 اصلی واقع در مزرعه مویز خاک بخش مزارع اشتهارد جزء حوزه ثبتی شهرستان اشتهارد به تصدی و تولیت اداره 
اوقاف و امور خیریه شهرستان اشتهارد در مورخه 1399/06/26 روز چهارشنبه ساعت 11 صبح بعمل خواهد آمد. بدینوسیله به اطلاع کلیه مالکین 
املاک مجاور می رساند که در روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل وقوع ملک حاضر و چنانچه نسبت به حدود و حقوق ارتفاقی اعتراض دارند 
اعتراض خود و یا تصدیق مرجع قضائی مبنی بر طرح دعوی را از تاریخ تحدید حدود به مدت سی روز کتبا به اداره ثبت اشتهارد تسلیم و رسید 
دریافت دارند معترضین مکلفند در اجرای ماده 86 آئین نامه قانون ثبت ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت دادخواست خود 
را به مرجع قضائی ذیصلاح تقدیم و گواهی مربوطه را به اداره ثبت مذکور تسلیم و رسید دریافت دارند بدیهی است در غیر اینصورت حق واخواهی 

حمید شهدوست - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک اشتهارداز آنان ساقط خواهد شد. 99/459ف  تاریخ انتشار: 99/6/4 

بدین وسیله به ورثه آقای صفرعلی قلعه وند )الهه قلعه وند نام پدر: صفر علی تاریخ تولد: 1373/03/20 شماره ملی: 
0311073999 شماره شناسنامه 0311073999 و علی اکبر قلعه وند نام پدر: صفرعلی تاریخ تولد: 1377/11/15 شماره 
ملی 0311904378 شماره شناسنامه: 0311904378 و ناهید نصیری نام پدر: اسداله تاریخ تولد: 1353/04/01 شماره 
ملی: 4283405949 شماره شناسنامه 4546 و مریم قلعه وند نام پدر: صفرعلی تاریخ تولد 1369/09/05 شماره ملی 
0310421632 شماره شناسنامه 0310421632 همگی به نشانی کرج فاز 4 مهرشهر آق تپه خ مطهری 6 متری هجرت پ 
8( ابلاغ می شود که آقای پرویز مرندشجاعی به استناد سند رهنی شماره 30232 مورخ 1394/06/17 دفتر اسناد رسمی 
شماره 20 اسلامشهر جهت وصول مبلغ 396.000.000 ریال بابت اصل طلب تا روز تسویه کامل بدهی طبق مقررات علیه 
شما اجرائیه صادر نموده و پرونده اجرائی به کلاسه 9900564 در این اداره تشکیل شده و طبق گزارش مامور پست، ابلاغ 
واقعی میسر نگردیده است، لذا بنا به تقاضای بستانکار طبق ماده 18 و 19 آئین نامه اجرا مفاد اجرائیه فقط یک مرتبه 
در یکی از روزنامه های کثیر الانتشار محلی آگهی می شود و چنانچه ظرف مدت 20 روز از تاریخ این آگهی که روز 
ابلاغ محسوب می گردد، نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام ننمایید، عملیات اجرائی جریان خواهد یافت. 99/460ف

سید محسن سادات حسینی - رئیس واحد اجرای اسناد رسمی اسلامشهر 

بدینوسیله به خانم شهلا ایمان زاده ساکن: کرج مهرشهر خ 4 باندی به طرف گلستان 1 
منبع آب چمن 5 پ 32 که امر ابلاغ به علت عدم شناسایی میسر نگردید ابلاغ می گردد 
که در خصوص پرونده اجرایی کلاسه ش/3771 علیه آن شرکت و له بانک ملت پلاک ثبتی 
162/32624 به مبلغ 65/000/000/000 ریال ارزیابی گردید چنانچه به ارزیابی مذکور معترضید 
ضمن تودیع مبلغ 151/200/000 ریال دستمزد تجدید کارشناسی ظرف 5 روز از تاریخ ابلاغ این 
اخطار با واریز دستمزد هیات کارشناسی به شماره حساب 0125002500000 کانون کارشناسان 
به این شعبه اعلام و در غیر اینصورت قیمت تعیین شده قطعی و به اعتراض خارج از موعد 
مقرر و یا فاقد فیش دستمزد تجدید کارشناسی ترتیب اثر داده نخواهد شد. این آگهی یک 
نوبت در یکی از روزنامه های کثیر الانتشار چاپ و عملیات اجرایی ادامه می یابد. 99/451ف
مریم ایرانی بجندی - رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج

آقای سروش برغمدی بنشانی: کرج خیابان دولت خیابان آقا میری کوچه گرجی پلاک B14 - 1 بدینوسیله به 
بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش مامور ابلاغ آدرس فوق شناخته نگردیده ابلاغ می گردد که برابر قرارداد 
بانکی شماره 160311542595451 مورخه 1390/06/07 بین شما و بانک اقتصاد نوین شعبه گوهردشت کرج مبلغ 
38/682/364 ریال اصل و مبلغ 6/973/646 ریال سود و مبلغ 31/982/019 ریال به عنوان جریمه تاخیر تادیه با 
تاریخ مبنا 1397/11/24 و مبلغ 63/813 ریال جریمه روزانه تا یوم الوصول با تاریخ مبنای 1397/11/25 بدهکار می 
باشید که بر اثر عدم پرداخت وجه بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده و با توجه به اینکه طبق گواهی پست 
قضایی آدرس شما شناسایی نگردیده است و بانک نیز تقاضای نشر آگهی در جراید را نموده است. لذا طبق ماده 18 
آئین نامه اجرا به شما ابلاغ می گردد پس از ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اجرائیه ابلاغ شده محسوب و فقط 
یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی درج و منتشر می گردد. ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود 
اقدام و در غیر اینصورت پس از گذشت مدت مذکور نیم عشر دولتی نیز تعلق می گیرد بدون انتشار آگهی دیگری 

عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد. 99/455ف
مریم ایرانی بجندی - رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج 

تجدید آگهی تحدید حدود اختصاصی 

آگهی ابلاغ ماده 18 و 19 آئین نامه اجرای اسناد رسمی 

آگهی ابلاغ اخطار ماده 101 آیین نامه اجرا

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه 9800928 وفق ماده 18 آیین نامه اجرا 

استاد شجریان از بیمارستان مرخص شد
مدیرعامل بیمارستان جم تهران از ترخیص استاد محمد رضا شجریان از 

بیمارستان و انجام روند درمان او در منزل خبر داد.

»زن عنکبوتی« در مسیر 
پرده نقره ای

»اولیویا وایلد« هنرپیشه و کارگردان آمریکایی برای 
زن  شخصیت های  از  یکی  محور  با  فیلمی  ساخت 
دنیای مارول با کمپانی سونی پیکچرز قراردادی امضا 
کرده که براساس اطلاعات تائید نشده داستان »زن 

عنکبوتی« را روایت خواهد کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ددلاین، شرکت 
تعداد  افزایش  کنار  در  پیکچرز  سونی  فیلمسازی 
شخصیت های  بسط  مارول،  دنیای  شخصیت های 
زن این دنیای سینمایی را نیز در دستور کار خود 
دارد. به نقل از منابع آگاه، اولیویا وایلد هنرپیشه 
برای  قراردادی  آمریکایی  کارگردان شناخته شده  و 
تولید و ساخت یک فیلم جدید با تمرکز بر یکی از 
شخصیت های زن دنیای مارول منعقد کرده است. 
پیش بینی  اما  نشده  تایید  خبر  این  هنوز  اگرچه 
شخصیت  درباره  فیلم  این  داستان  می شود 

اسپایدروومن یا زن عنکبوتی باشد.
کیتی سیلبرمن نویسندگی و امی پاسکال کار تهیه 

کنندگی این پروژه را برعهده خواهند داشت.
زن عنکبوتی تاکنون روی دوم شخصیت های متعددی 
چون گوئن استیسی، مری جین واتسون و جسیکا درو 
از دنیای کمیک های مرد عنکبونی بوده است. اولین 
زن عنکبوتی درو بود که در اواخر دهه ۷۰ میلادی 
لباس مخصوص این شخصیت را به تن کرد. از آنجایی 
که وایلد ساختار کاملا جدیدی به داستان داده، روشن 
نیست که سونی در ساخت این فیلم چه مسیری را با 

وی در پیش خواهد گرفت.
زن  شخصیت های  از  یکی  درباره  فیلم  دومین  این 
سینمایی  پروژه  برای  که  است  سونی  مارول  دنیای 
آن کارگردان انتخاب می شود. پیش تر کارگردانی فیلم 
 )S.J. Clarkson( به اس جی کلارکسون  مادام وب 
حال  در  همچنین  سونی  کمپانی  بود.  شده  محول 
ساخت دو فیلم گربه سیاه و سمور نقره ای بوده که 
نشان می دهد می خواهد در دنیای مارول تنوع ایجاد 

کند.

علیرضا داوودنژاد کارگردان پیشکسوت سینما گفت: این روزها 
عمدتا در خانه هستم، مگر در موارد خاصی که برای خرید 

بیرون می روم و در آن زمان هم ماسک می زنم.
علیرضا داوودنژاد نویسنده، کارگردان و تهیه کننده سینما که 
سابقه پنج دهه حضور در سینمای ایران را دارد در گفت وگو 
با ایرنا بیان کرد: در حال نوشتن یک سریال با عنوان متل قو 
هستم؛ این فیلمنامۀ داستانی است که مایه های طنز دارد 
و از جریانات جاری در زندگی روزمره خانوادگی و اجتماعی 
الهام می گیرد، برای نمایش در شبکۀ خانگی ساخته می شود.

وی افزود: پس از شیوع ویروس کرونا بیشتر زمانم را به مطالعه 
و دیدن فیلم می گذرانم؛ به ویژه در این ایام سریال هایی که در 
این سال ها آمده بود و ندیده بودم را تماشا کردم؛ مثل سریال 

تاج و تخت که سریالی سرگرم کننده بود.
آنچه در تماشای چنین تولیداتی ذهن من را درگیر می سازد، 
صنعت فیلمسازی است که پشت این سریال ها هست و 
از نویسندگی متن گرفته تا شخصیت پردازی و بازیگری 
و طراحی صحنه و لباس وگریم و تدوین و صداگذاری و 
شعبده های تصویری و... را در برمی گیرد؛ محورهایی که 
همگی متکی به زیرساخت هایی است که طی دهه ها کار بی 
امان شکل گرفته و امروز به صورت منظومه هنری_رسانه ای 

نیرومندی پشتوانه این سریال سازی هاست.
داوود نژاد در پاسخ به این موضوع که چرا چنین سریالی 
با داستان تاج و تخت تا بدین حد محبوبیت یافت، گفت: 
داستان این سریال یک افسانه بود آن هم در روزگاری که 
زندگی ما از این افسانه ها خالی شده است؛ افسانه هایی که 
در عین حال بیانگر زندگی روزمره و وقایع و خلقیات امروزی 
ما نیز هست؛ از ولع قدرت گرفته تا حرص مال و طلب لذت و 

توسل به انواع فریبکاری برای دستیابی به آن ها.

زمانی که گواه عمر رفته است

کارگردان فیلم های نازنین )۱۳۵۳(، نیاز)۱۳۶۹(، بچه های بد 
)۱۳۷۹(، مرهم )۱۳۸۹( مصائب شیرین ۱و۲ )۱۳۹۷( و کلاس 

هنرپیشگی )۱۳۹۰( در مورد تازه ترین کارش یادآور شد: آخرین 
فیلمی که ساخته ام مصائب شیرین ۲ بوده که هنوز اکران 

نشده است.
داوودنژاد در توضیح کارهایی که در ایام کرونا انجام می دهد، 
گفت: آدم وقتی که در خانه است و تنها می شود و زمان 
زیادی هم دارد، خواه ناخواه متوجه خودش و عمری که پست 
سر گذاشته و همچنین فرصت هایی که سوزانده و اشتباهاتی 
که کرده است، می شود؛ مخصوصا که مرگ هم پشت در و 

پنجره کمین کرده باشد و در کوچه و بازار پرسه بزند!
وی افزود: مرور خاطرات و رسیدگی به بعضی از مناسبات و 
برنامه هایی برای اندک سالیان احتمالی مانده در پیش رو، از 
جمله کارهای این روزهای من است. روزهایی که از تعلیق 
و اضطراب و افسردگی و ملال دور نیست و باید مراقب 
بود و با برنامه ریزی و اشتغال از تاثیرات سو و عمیق تر آن 

جلوگیری کرد.

عمدتا در خانه هستم

داوودنژاد در مورد رعایت مسائل بهداشتی این روزها گفت: 
عمدتا در خانه هستم مگر موارد خاصی که برای خرید بیرون 

می روم و در آن زمان هم ماسک می زنم.
وی در پاسخ به این موضوع که چرا برخی زدن ماسک 
نمی گیرند،  جدی  را  روزها  این  در  لازم  احتیاط های  و 
خاطرنشان کرد: به نظرم این رفتار بیان بی خیالی و غفلت 
روزمره  زندگی  مشکلات  از  آمدگی  ستوه  به  نوعی  یا  و 
است؛ البته نه این که این افراد تعمدا و خودآگاه دنبال 
بیمارشدن باشند اما نوعی نشانه است؛ مانند نمونه های 
بیشمار بی احتیاطی در رانندگی و یا مثلا موتورسواری که 
در زمستان برفی و یخ بندان خیابان ها زن و چند بچه را 
بر ترک موتور می نشاند و در اتوبان ها گاز می دهد و کسی 

هم جلودار او نیست.
انگار سختی های زندگی ناخودآگاه بر میل به زنده بودن و ساز 

و کارهای دفاعی ذهن و روان آدم اثر می گذارد.

عزمِ جزمِ »محمد کارت«، چاره ای جز موافقت نداشت

داوودنژاد در توضیح علت حضورش )به عنوان بازیگر( در فیلم 
شنای پروانه )ساختۀ محمد کارت ۱۳۹۸( یادآور شد: محمد 
کارت پیشم آمد و به عنوان جوانی که در صدد ساختن اولین 
فیلم سینمایی خود است از من درخواست همکاری داشت؛ 
ضمن این که یکی از فیلم هایش بچه خور )۱۳۹۷( را دیده 
بودم و فیلم نامه شنای پروانه را نیز خوانده بودم و به نظرم 
متفاوت و جالب آمده بود؛ و علاوه بر همه این ها دوستم 
رسول صدرعاملی نیز اصرار داشت که من حتما این کار را 

انجام بدهم.
در نشستی که با محمد کارت داشتم او را عاشق سینما و 
مصمم برای انجام یک کار خوب دیدم. او گفت: مرا برای 
ایفای نقشی کوتاه می خواهد که با آن برای قهرمان فیلم 
هدف تعین کند و ماموریت بتراشد و نمی خواهد از هنرپیشه 
استفاده کند تا هرچه بیشتر اثرگذار و باورپذیر شود. مقاومت 
بیهوده بود و عزم جزم و استدلال های مطمئن او چاره ای جز 

موافقت باقی نمی گذاشت.

»علیرضا داوودنژاد«: 

ماسک می زنم و در خانه می مانم
جهان سینما
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»کومان« به »سوآرز«: جایی در بارسلونا نداری!ورزشی
»رونالد کومان« -سرمربی تازه وارد باشگاه بارسلونا- پس از برگزاری جلسه با 
»لوئیس سوآرز«، به مرد اروگوئه ای اعلام کرد که در برنامه های فصل آینده 

وی جایی ندارد.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

لزوم جدیت در ورزش پایه 

در فوتبال رده های سنی نونهالان و نوجوانان مستعد و 
آینده دار استان اصفهان چهره های تابناک بسیاری وجود 
دارندکه اگر کمی به آن ها اهمیت  داده شود و درست 
هدایت شوند فوتبال اصفهان نه تنها می تواند در رده های 
پایه غنی شود که در تیم های باشگاهی نیز به مرز خود 

کفایی می رسد.
از جمله بازیکنان مستعد و آینده دار »طه ضیایی« است 
که  از پنج سالگی با توپ فوتبال آشنا شده و اینک با بازی 
خیره کننده و درخشان خود نشان می دهد که اگر زیر نظر 
مربیان با دانش و آشنا به ورزش پایه تعلیم ببیند در آینده 
نزدیکی پشتوانه قرص و محکمی برای تیم های فوتبال و 

فوتسال دیار نصف جهان خواهد بود.
خوشبختانه نظیر این نوجوان با انگیزه وخوش تکنیک در 
اقصی نقاط استان اصفهان به وفور یافت می شوند که به 
توجه ویژه کمیته استعدادیابی هیأت فوتبال استان نیاز 
دارند. اما در این مجال قصد دارم فقط چند نکته را طرح و 
نتیجه گیری را بر عهده شما خوانندگان عزیز واگذار نمایم 

تا هرگونه که می خواهید قضاوت کنید.
نیروی جوان و کارآمد مهم ترین عامل رشد و توسعه 
اجتماعی است. در شرایطی که جمعیت رو به افزایش 
کشورمان را نوجوانان و جوانان تشکیل می دهند و جزو 
جوان ترین کشورهای جهان براساس آمار لقب گرفته ایم 
بیانگر این حقیقت انکار ناپذیر است که با جوان ترین 
به همین خاطر  و  رو هستیم  به  رو  انسانی  نیروهای 
مسئولیت مسئولان امور اقتصادی اجتماعی آموزشی و 

ورزشی را سنگین تر کرده است.
به همین خاطر برای تامین سلامت جامعه به برنامه ریزی 
اصولی و معقول برای رشد ورزش پایه در رده های گوناگون 

ورزشی است.
مسئولان امر باید آگاه باشند که چگونه می توانند با 
علم پیشرفته جهان از امکانات موجود، سلامت، نشاط و 
شادابی و امید به زندگی را در بین جوانان افزایش دهند و 
با توجه به اینکه ورزش پدیده ای است برای رشد اجتماعی 
و اقتصادی چه انگیزه هایی را ایجاد نمایند. پیشنهاد می 
کنیم مسئولان ورزش به ویژه فوتبال که از هواداران زیادی 
برخوردار است به مواردی که اشاره می شود اهمیت ویژه 

ای قائل شوند:
- به ارزش و اهمیت ورزش در رشد جامعه وثوق و اطمینان 

داشته باشیم.  
- امکان بهره وری از ورزش را به بالاترین میزان ممکن برای 

این جامعه جوان و مستعد فراهم سازیم.
- هماهنگی رابطه عرضه و تقاضا در ورزش پایه و تعلیم 
و تربیت نونهالان نوجوانان با مربیان کلاس های آموزشی 
و آکادمی ها با در نظر گرفتن تورم و گرانی و سختی 

معیشتی اکثر خانواده ها حفظ و رعایت کنیم.
- برنامه های راهبردی را بر مبنای تحقق امر توسعه ورزش 

کشور و آینده نگری بنا کنیم  نه نیاز های آنی.
- روش تربیتی هدف دار را به کار ببندیم و جوان ها را با 

اخلاق و مفاهیم ورزش آشنا سازیم.
گذاری  ورزش سرمایه  پیشرفت  و  توسعه  رشد،  برای   -
اصولی و منطقی داشته باشیم، چرا که ورزش بهترین و 
سهل ترین ابزار و وسیله ای است برای آرامش درونی و 
افزایش نشاط و شادابی و تن آرایی جسمی و مهم تر 
از همه تا میزان قابل توجهی برای پر کردن اوقات فراغت 

جوانان و نوجوانان.
- افزایش بودجه ورزش و تقلیل شهریه های کمرشکن برای 

خانواده های کم بضاعت و بی بضاعت.
با قبول این حقیقت که ورزش به سلامت جامعه کمک 
می کند باید تلاش کنیم ورزش را تعالی ببخشیم و بستر 
مناسبی برای گرایش نسل جوان به سمت و سوی ورزش 
را فراهم سازیم و فراموش نکنیم که روح سالم در بدن 
سالم است؛ درصورت بروز هرگونه اتفاقات ناگوار و جبران 
ناپذیر برای هر یک از این نونهالان معصوم و عاشق ورزش، 

مسئول کیست؟! و کدام مسئولی پاسخگو خواهد بود؟!

فوتسالحرف آخر

»شهناز یاری«:

فینال لیگ کیفیت فنی نداشت

به زودی؛

صدور مجوز فعالیت های کاراته

سرمربی تیم ملی فوتسال زنان گفت: فینال لیگ برتر کیفیت 
فنی بالایی نداشت زیرا به دلیل حساسیت بازی و شرایط کرونا، 
تیم ها فرصت زیادی برای آماده سازی نداشتند و قوای جسمانی 

و توان بدنی بازیکنان تحلیل رفته بود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »شهناز یاری« روز 
گذشته با اعلام این مسئله اظهار داشت: لیگ برتر هفته گذشته 
به پایان رسید. برنامه های اردو را به فدراسیون ارایه کردیم و 
منتظریم تا در ۲۱ شهریور تمرینات را آغاز کنیم. همچنین در 
تماسی که با پزشک »سارا شیربیگی« بازیکن تیم ملی داشتم، 
درمان او ۴۵ روز طول می کشد و پس از آن می توانیم این 

بازیکن را در اختیار داشته باشیم.
سرمربی تیم ملی فوتبال زنان گفت: دیدارهای حساس لیگ برتر را 
از نزدیک تماشا کردم. دیدار فینال لیگ برتر مانند آن زمانی که در 
جریان بود، پیش نرفت و بازی ها کیفیت فنی بالایی نداشتند. شاید 
به دلیل حساسیت بازی فینال و شرایط کرونا، تیم ها فرصت زیادی 
برای آماده سازی نداشتند و قوای جسمانی و توان بدنی بازیکنان 
تحلیل رفته بود. ملی پوشان نیز با توجه به اینکه باید حتما دوباره 
تمرینات مداومی را داشته باشند تا به شرایط ایده آل برسند هنوز از 

آمادگی لازم در دیدارهای پایانی برخوردار نبودند.
وی افزود: به هر چهار تیم شایسته به خاطر حضور در پلی آف 
لیگ برتر فوتسال زنان و همچنین تیم رفسنجان که با انگیزه 
و منسجم تلاش کردند تا قهرمانی را بدست بیاورند، تبریک 
می گویم. اگر در شرایط قبلی این بازی ها ادامه می یافت ممکن 
بود نتایج دیگری رقم بخورد. در نیمه نهایی هر چهار تیم آمادگی 
لازم را نداشتند و تنها تیم مس رفسنجان با برنامه تر و بیشتر 
تمرین کرده بود و نتیجه دلخواه را با تلاش بدست آورد. نباید 

جزو  ابتدای فصل  از  زیرا  برود  زیر سوال  رفسنجان  قهرمانی 
تیم های خوب بود و قبل از برگزاری مرحله پلی آف در رده دوم 

جدول قرار داشت و شایسته قهرمانی بود.
سرمربی تیم ملی فوتسال زنان گفت: امیدوارم شرایط به گونه ای 
پیش نرود که لیگ برتر به دلیل کرونا لغو شود. پشتوانه و حامی 
یک تیم ملی قدرتمند باشگاه ها هستند و اگر این اتفاق رقم 
نخورد و باشگاه ها نتوانند در لیگ برتر تیم داری کنند، دچار 
مشکلات عدیده ای می شویم.  زیرا تیم ملی شرایط این را ندارد 
تا به شکل مداوم اردو برگزار کند. دیدارهای لیگ برتر سبب 

می شود تا به شرایط ایده آل برسیم.
وی خاطرنشان کرد: برای فصل جدید ۸ یا ۱۰ تیم در لیگ برتر 
باید داشته باشیم و اگر تعداد تیم ها را در لیگ برتر کم کنیم، 
لیگ با کیفیت تری خواهیم داشت. این موضوع هم به نفع ما 
و نیز سازمان لیگ است. قرار بود از اول شهریور فصل جدید 
لیگ برتر فوتسال آغاز شود و با این اوضاعی که می بینیم فکر 
می کنیم تا مهر ماه هم این اتفاق نیفتد. وقتی لیگ دیرتر شروع 
شود، دیرتر می توانیم بازیکنان را در اختیار تیم ملی داشته باشیم 

و نگران این قضیه هستیم.
یاری اضافه کرد: اگر تعداد تیم ها کم شود، یک ماه از زمان 
برگزاری مسابقات کاسته می شود.  به نظرم برگزاری بازی ها به 
صورت نیمه متمرکز پیشنهاد خوبی است و از نظر هزینه ها برای 
باشگاه بهتر می شود. بازیکنان باید به صورت مداوم در باشگاه ها 
و تمرینات تیم ملی تمرین کنند. بهترین تصمیم این است که 
با مدیران باشگاه ها و سرمربیان تیم ها در سازمان لیگ جلسه ای 
داشته باشیم و برنامه ریزی خوبی برای فصل جدید ارایه شود تا 

به برنامه تیم ملی خدشه ای وارد نشود.

مجوز برگزاری اردو و فعالیت های پنج رشته ورزشی در حالی 
صادر شد که نامی از کاراته در این بین دیده نمی شود.

به گزارش »دنیای هوادار«، در جلسه ستاد مقابله با کرونا در ورزش 
مجوز برگزاری اردوی تیم های ملی برخی رشته های ورزشی با 

حضور حداقل نفرات و رعایت پروتکل های بهداشتی صادر شد.

کشتی،  بوکس،  رشته های  ملی  های  تیم  اردوی  شد  مقرر 
پروتکل های  رعایت  با  و  نفرات  حداقل  با  ووشو  و  تکواندو 

بهداشتی آغاز شود.
لیگ  والیبال،  لیگ  رقابت های  برگزاری  مجوز  این  بر  علاوه 
تالو و لیگ پومسه، لیگ تنیس و لیگ دوومیدانی با رعایت 

پروتکل های بهداشتی صادر شد.
در حالی که اکنون رشته های المپیکی در تلاش برای برگزاری 
اردوهای خود هستند، صدور مجوز فعالیت تکواندو، کشتی، 
والیبال و دو ومیدانی که المپیکی هستند اتفاق خوشایندی 
است. اما قرار نداشتن نام کاراته در این جمع جای تعجب دارد.
رشته ای که بدون تردید از امیدهای اصلی مدال آوری ایران در 

المپیک است هنوز در بلاتکلیفی بسر می برد.
شنیده می شود مسئولان فدراسیون کاراته نیز درخواست خود 
را به ستاد مقابل با کرونا در ورزش داده اند و بزودی جلسه بین 
مسوولان فدراسیون و ستاد مقابله با کرونا برگزار خواهد شد تا 
فعالیت های این رشته نیز با رعایت پرتکول های بهداشتی و به 

صورت محدود آغاز شود.

رزمی

اصغر قلندری
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